15 N140/XLI

Т.т.Брежневу, Подгорному, Косыгину, Микояну, Громыко, Кузнецову, Семичастному.

Выписка из протокола № 140 заседания Президиума ЦК КПСС ст 23 апреля 1964 года

О передаче госпенартаменту США фотокопий документов, относящихся к пребыванию в Советском Союзе американского гражданина Освальна.

- 1. Принять предложение МИД СССР и КТБ при Совете Министров СССР о передаче госдепартаменту США фотокопий некоторых документов, относящихся к пребыванию американского гражданина Ли Харви Освальда в Советском Союзе в 1959-1962 г.г., согласно прилагаемому перечню (приложение 1).
- 2. Утвердить проект указаний совпослу в Вашингтоне для беседы с госсекретарем США Раском (приложение 2).

CEKPETAP5 LIK

осподлежить оринахудительства, устанами. в ЦК КПСС (Общий отдел, 1-й сектор)

## DEPARTMENT OF STATE OFFICE OF LANGUAGE SERVICES

(Translation Division)

LS no.0692061-30 JS/PH Russian

[Truncated handwritten number at top]

Workers of the world, unite!

## Communist Party of the Soviet Union. CENTRAL COMMITTEE TOP SECRET

No. P140/XLI

To comrades Brezhnev, Podgornyy, Kosygin, Mikoyan, Gromyko, Kuznetsov, and Semichastnyy

Excerpt from Protocol no. 140 of the meeting of the Presidium of the CC CPSU held on April 23, 1964

Concerning the transmission to the U.S. State Department of photocopies of documents relating to the stay of U.S. national Oswald in the Soviet Union.

- 1. Adopt the proposal of the MFA of the USSR and the KGB of the Council of Ministers of the USSR to transmit to the U.S. State Department photocopies of certain documents relating to the stay of U.S. national Lee Harvey Oswald in the Soviet Union in 1959-1962, in accordance with the appended list (appendix 1).
- 2. Approve the draft of the instructions to the Soviet ambassador in Washington for a conversation with U.S. Secretary of State Rusk (appendix 2).

SECRETARY OF THE CC

14-zp